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حضور شرکت های زیرمجموعه نخستین شرکت پروژه محور بازارسرمایه در بورس
مدیرعامل تجلی توسعه معادن و فلزات درباره مهمترین اقدامات در شرکت های زیرمجموعه و آخرین دستاوردها و تحولات پروژه ها توضیح داد.

مرتضبه گزارش خبرگزاری گروه بازارسرمایه گزارش خبر ، علی اکبری در خصوص مهمترین اقدامات انجام شده در شرکت های زیر مجموعه، آخرین
دستاوردها و تحولات پروژه ها، توضیحاتی ارائه کرد.

ورود شرکت فولاد سرمد ابرکوه به بورس چه اثری بر سهامداران بویژه سهامداران تجلی خواهد داشت؟

ورود این شرکت بزرگ به بورس تحول بسیار مطلوبی برای سهامداران بخصوص سهامداران شرکت تجلی خواهد داشت.

چه عواملی بر روند پذیرش شرکت فولاد سرمد ابرکوه در بورس اثرگذار هستند؟

علاوه بر تلاشهای داخلی شرکت برای تکمیل مراحل پذیرش، عوامل بیرونی مانند شرایط ناپایدار بازار سرمایه و سیاستهای سازمان بورس و فرابورس
نیز بر روند پذیرش این شرکت اثرگذار هستند. سازمان بورس و فرابورس به دلیل شرایط ناپایدار بازار بر حفظ وضعیت موجود تمرکز کرده و تمایلی به

افزایش عرضههای اولیه ندارد.

با توجه به شرایط فعلی بازار، چه زمانی میتوان انتظار ورود شرکت فولاد سرمد ابرکوه به بورس را داشت؟

با توجه به حجم و ظرفیت شرکت سرمد ابرکوه، انتظار میرود این شرکت در آینده نزدیک به بورس وارد شود. با این حال، زمان دقیق ورود این شرکت
به بورس منوط به فراهم بودن شرایط مناسب بازار خواهد بود.

چرا شرکت فولاد سرمد ابرکوه برخلاف برخی شرکتهای پیمانکاری معدنی با چالش مواجه نیست؟

برخلاف برخی شرکتهای پیمانکاری معدنی که به دلیل عدم برخورداری از قراردادهای بلندمدت معدنکاری با چالش مواجه هستند، سرمد ابرکوه به دلیل
ماهیت فعالیت محدودیتی ندارد.

روند پذیرش شرکت معدنکار باختر در فرابورس در چه مرحلهای است؟

شرکت معدنکار باختر تمامی مراحل پذیرش در فرابورس را طی کرده و حتی در جلسه دفاعیه نیز حضور یافت. با این حال به دلیل حجم بالای
درخواستهای شرکتها و اولویتبندی فرابورس بر پذیرش شرکتهای بزرگتر، درخواست این شرکت مشروط پذیرفته شده است. شرکت در تلاش
است با تکمیل فرآیند انتقال سهام و ارائه برنامهریزی بلندمدت، شرکت فرابورس را متقاعد کند درخواست پذیرش را با اولویت بیشتری بررسی کند.

چه عواملی باعث کندی روند پذیرش شرکت معدنکار باختر شده است؟

کندی روند پذیرش عمدتاً به دلیل سیاستهای کلی فرابورس و حجم بالای درخواستهای شرکتها است. اولویتبندی سازمان بر پذیرش شرکتهای
بزرگتر نیز در این امر بیتأثیر نیست.

سهام شرکت معدنکار باختر در اختیار چه شرکتهایی است؟

۴۰ درصد از سهام معدنکار باختر متعلق به شرکت تجلی و ۶۰ درصد متعلق به شرکت صبانور است. شرکت در تلاش است تا ۶۰ درصد سهام باقیمانده
معدن را خریداری و به نام خود ثبت کند.

چه اقداماتی برای تسریع در روند پذیرش شرکت در فرابورس در حال انجام است؟

علی اکبری: شرکت تجلی در تلاش است تا با تکمیل فرآیند انتقال سهام، ارائه برنامهریزی بلندمدت و نشان دادن اهمیت شرکت، فرابورس را متقاعد کند
درخواست پذیرش را با اولویت بیشتری بررسی کند.

وضعیت پروژه تولید ورق الکتریکی چگونه است؟

پروژه تولید ورق الکتریکی در دو بخش دنبال میشود. در بندرعباس، زمین و پروانه بهرهبرداری اخذ شده و مجوز محیط زیست در حال دریافت است. با



این حال به دلیل مشارکت با فولاد مبارکه این زمین برای پروژه دیگری در نظر گرفته شده است.در اصفهان، شرکت مشترکی با فولاد مبارکه تاسیس شده
و بخش عمدهای از فعالیتها تحت حمایت فولاد مبارکه در حال انجام است. شرکت ۱۷ درصد از سهام این شرکت مشترک را در اختیار دارد.

چرا تولید ورق الکتریکی اهمیت دارد و چه چالشهایی در این زمینه وجود دارد؟

تولید ورق الکتریکی فناوری پیشرفته است که تعداد محدودی از کشورها به آن دست یافتهاند. این محصول در صنایع مختلف کاربرد دارد و نیاز به
سرمایهگذاری ارزی بالایی دارد.

چه زمانی میتوان انتظار داشت شرکت معدنکار باختر در فرابورس پذیرفته شود؟

زمان دقیق پذیرش شرکت در فرابورس به عوامل مختلفی از جمله سیاستهای فرابورس، پیشرفت در فرآیند انتقال سهام و ارائه برنامهریزی بلندمدت
بستگی دارد.

چه کسانی مسئولیت مدیریت پروژه های الکتریکی را بر عهده دارند و چه ویژگیهایی دارند؟

تیم مدیریتی این پروژه متشکل از افراد باتجربه و متخصصی است که از سوی فولاد مبارکه انتخاب شدند. این افراد دارای تخصص و دانش فنی بالایی
در زمینه تولید ورق ها هستند.تیم مدیریتی در ماههای اخیر سفرهای متعددی به کشورهای پیشرو در این صنعت داشتند تا از آخرین دستاوردهای

فناوری و بهترین روشهای تولید مطلع شوند.7

وضعیت مذاکرات با شرکای خارجی چگونه است؟

مذاکرات نهایی با شرکای خارجی انجام شده و به زودی قراردادهای همکاری منعقد خواهد شد.

نقش شرکت "تجلی" در این پروژه چیست؟

شرکت تجلی به عنوان یکی از اعضای هیات مدیره این پروژه به صورت مستمر پیگیر پیشرفت کارها است و تمام تلاش را برای موفقیت این طرح انجام
میدهد.

بزرگترین چالش پیش روی پروژههای سرمد ابرکوه چیست؟

یکی از چالشهای اصلی تامین مالی برای تکمیل پروژههای فولاد سازی و احیا و سپس و راه اندازی خط تولید آزمایشی است. کمبود نقدینگی در
صنعت به شدت احساس میشود.خط تولید کلافسازی با موفقیت راهاندازی و تولید آن آغاز شده است.

چه عواملی باعث ایجاد محدودیت در ارائه خدمات پس از فروش و ضمانت توسط متخصصان خارجی شده است؟

تحریمها و شرایط منطقهای باعث ایجاد محدودیتهایی در حضور متخصصان خارجی برای ارائه خدمات پس از فروش و ضمانت شده است.

چه اقداماتی برای رفع این محدودیتها انجام شده است؟

اخیرا تعدادی از متخصصان خارجی به ایران سفر کرده اند. امید می رود با رفع موانع موجود، بتوان به صورت کامل از خدمات آنها بهرهمند شد.

شرکت تجلی در زمینه پروژه کنسانتره مونازیت چه اقداماتی انجام داده است؟

شرکت تجلی به عنوان اولین دارنده پروانه بهرهبرداری از معادن مونازیت در ایران، اقدام به احداث یک کارخانه کوچک مقیاس کرده که در مرحله
راهاندازی است.

هدف از احداث این کارخانه کوچک مقیاس چیست؟

این کارخانه به عنوان آزمایش برای ارزیابی قابلیتهای فنی و اقتصادی فرایند تولید در نظر گرفته شده و نتایج آزمایشات اولیه ۱۰۰ درصد امیدوارکننده
بود. برای اطمینان از کیفیت و پایداری تولید در مقیاس بزرگتر، مطالعات زمینشناسی دقیقتر و نمونهبرداری علمی از کل معدن در حال انجام است.

اهمیت کنسانتره مونازیت چیست؟

کنسانتره مونازیت دارای ارزش افزوده بسیار بالایی است و در صنایع مختلف کاربرد دارد. با انجام این پروژه، گامی مهم در جهت توسعه فناوریهای
نوین برداشته خواهد شد.

زمان افتتاح رسمی کارخانه کوچک مقیاس چه زمانی پیشبینی میشود؟



افتتاح رسمی کارخانه کوچک مقیاس احتمالا نیمه اول آذر برنامهریزی شده است.پس از موفقیت و افتتاح این مرحله، اقدام به احداث کارخانه اصلی در
مقیاس بزرگتر خواهیم کرد.


